



Eric Chappell, double bass

An active chamber musician and recitalist, Eric Chappell has collaborated with every type of ensemble from performance practice baroque groups to avant-garde contemporary ensembles. He was awarded his current position of assistant principal bass of the Orchestre Symphonique de Montréal in 1999.

Eric has also been the octobassist for the OSM since the arrival of one of the few instruments in the world to Quebec in 2016, and has become a champion for the giant of the string family. He has taught at l'Université de Montréal, the National Youth Orchestra of Canada, and is currently on faculty at McGill University.

Eric Chappell, contrebasse

Actif comme musicien de chambre et soliste, Eric Chappell a collaboré avec plusieurs ensembles pendant sa carrière - des orchestres baroques, des ensembles contemporains, ainsi que des orchestres symphoniques. Il a gagné le poste d'assistant dans la section de contrebasses de l'Orchestre Symphonique de Montréal en 1999.

Eric est aussi l'octobassiste de l'OSM depuis l'arrivée d'un de ces rares instruments au Québec en 2016. C'est clair qu'il adore les fréquences graves!

Il a enseigné à l'université de Montréal et à l'orchestre national des jeunes du Canada, et il est maintenant professeur de contrebasse à l'Université McGill.